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SE DISTRIBUIE GRATUIT

Programul manifestărilor și evenimentelor pentru această vară, pregătit de Primăria Chitila, este 
aproape finalizat. Echipele de profesioniști și-au pus în joc experiența redutabilă alături de 
logistica organizatorilor, pentru a oferi activități dintre cele mai diverse, antrenante și captivante 
membrilor comunității. Vom avea o mulțime de evenimente culturale, sportive și distractive ce se 
vor derula în zilele calde ale verii. 
Astfel, din 17 august, va începe Festivalul de film în aer liber „Chitila Film Fest”, un eveniment 
unicat, devenit tradiție de marcă a Chitilei, ce va avea loc în Parcul Dendrologic din oraș. 
Un alt eveniment spectaculos dedicat iubitorilor sportului este Turneul Internațional din circuitul 
ITF, „Chitila Open Tennis” . 
Iar în 7 si 8 septembrie, invitați de prestigiu,  artiști consacrați și o mulțime de VIP-uri vor veni 
alături de chitileni pentru a sărbători împreună Zilele Orașului, ediția cu numărul 21.
Despre câteva dintre aceste surprize pregătite de primărie citiți în pagina 6.     

Turneu internațional de tenis, „high class”
 Iubitorii sportului alb 
din Chitila și oaspeții sosiți din 
toată lumea, trăiesc din nou 
emoțiile unui spectaculos 
eveniment de anvergură 
internațională: cea de-a patra 
ediție a Turneului „Chitila 
Open Tennis”, din cadrul 
Circuitului WTT  (World 
Tennis Tour). al Federației 
Internaționale de Tenis. 
Open-ul se desfășoară în 
perioada 29 iulie - 4 august la 
baza sportivă din strada 
Castanilor nr. 41 în condiții de 
excepție și este organizat de 
către Clubul Sportiv Chitila în 
parteneriat cu Primăria 
Orașului Chitila și Fundația 
„Pro Chitila”, cu sprijinul 
Federației Române de Tenis. 
„Chitila Open Tennis” este 
deschis profesioniștilor 
sportului alb și este dotat cu 

premii în valoare totală de 
15.000 de dolari, iar tabloul de 
joc cuprinde nume prestigioase 
ale tenisului mondial din: 
Argentina, Ucraina, Italia, 
Serbia, Austria, Franța, Elveția, 
Marea Britanie, Olanda, 
Portugalia, Israel și, desigur, 
România. La închiderea ediției 
ziarului nostru turneul abia își 
desemnase câștigătorii: Simplu: 
Hernan Casanova (ARG) – locul 
I, Bogdan Ionuț Apostol (ROU) 
– locul II, 
Dublu: Marat Deviatiarov 
(UKR) și Amaury Delmas 
(FRA) – locul I, Vladimir Filip 
(ROU) și Luca George Tatomir 
(ROU) – locul II. Detalii despre 
meciurile de zile mari ale unei 
competiții absolut deosebite, în 
pag 5.

Evenimente, distracție, sport, surprize! 

INTERVIU
De vorbă cu directorul 
Clubului Sportiv Chitila, 
despre dezvoltarea Bazei 
sportive și importanța 
sportului pentru copii, 
dar și pentru întreaga 
comunitate.  

În premieră: Cupa 
Cartierelor la fobal 
seniori. Premii, dispute 
aprinse, faimă, 
spectacol... Înscrie-te cu 
echipa cartierului tău!  

Medii mai mari decât 
anul trecut, pentru elevii 
chitileni, la examenul de 
Evaluare Națională 2019. 

„Cupa verii” la fotbal 
pentru copii, la prima 
ediție. Declarațiile 
selecționerului Petruș 
Pârvu înaintea 
confruntărilor din teren. 
Suntem așteptați cu toții 
pe terenul sintetic de la 
Complexul sportiv.   

„Atelierele de vară- 
Șotron” la grădinița 
Voinicel- creativitate și 
activități educative 
deosebite, prin metode 
inedite. 
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O vară cu pași importanți
În această perioadă de vară ne propunem ca, pe lângă alte proiecte, să îl 
continuăm pe acela ce vizează colectarea selectivă a deșeurilor, aspect la care 
ne situăm sub standardele europene în vigoare. Trebuie avut în vedere faptul 
că România și-a asumat colectarea selectivă a 50% din deșeurile menajere, 
până la finele acestui an.

Orașul nostru a fost, în 2019, pentru al patrulea an consecutiv, 
gazdă pentru unul dintre evenimentele importante ale „sportului 
alb”, Turneul Internațional de Tenis masculin, înscris în circuitul 

ITF, „Chitila Open Tenis”.

Dragii mei,

În ceea ce privește orașul nostru, 
știți foarte bine că, de aproape doi 
ani, am generalizat împărțirea de 
saci pentru colectarea separată a 
fracției uscate - hârtia, sticla, 
metalul și plasticul - din deșeurile 
menajere. La această oră, noi 
reușim să colectăm selectiv de la 
populație doar circa 18% din 
totalul deșeurilor, procent care mă 
îngrijorează serios. Dacă nu vom 
reuși să ajungem la 50% colectat 
selectiv până la finalul lui 2019, 
vom primi sancțiuni care se vor 
răsfrânge asupra bugetului 
orașului și asupra taxei de 
salubrizare plătită de cetățeni. Va 
fi afectat, astfel, bugetul fiecăruia 
dintre noi, fiindcă vom fi obligați, 
conform prevederilor legislative, 
să punem în discuție, în cadrul 
Consiliului Local, mărirea taxelor 
aferente acestui serviciu. Eu nu 
doresc să ajungem în această 
situație neplăcută.
De aceea, pentru a ușura 
colectarea selectivă, am dispus 
procurarea de pubele separat de 
cele pentru fracția umedă, pubele 
de culoare albastră, pe care le-a 
primit fiecare gospodărie din oraș. 
Trebuie să înțelegem cu toții că 
această colectare selectivă nu este 
opțională, este o obligație pe care 
România și-a asumat-o la intrarea 
în UE, aceea de a respecta 
directivele valabile în toată 
Europa.
De altfel, în toată Europa se 
colectează fracția uscată complet 
separat, pe fiecare material în 
parte, de ani de zile. Dacă am fi 
procedat și noi în același mod, nu 
mai era necesar să plătim 
suplimentar la stația de sortare. 
Datoria chitilenilor este de a 
colecta deșeurile uscate în acea 
pubelă albastră, separat de restul 

gunoiului menajer din gospodărie.
Dacă tot suntem la acest capitol, 
mi-aș dori ca fiecare dintre noi să 
fie mai atent la ce se întâmplă cu 
deșeurile aruncate pe domeniul 
public, în comunitatea noastră. 
Este necesar ca cetățenii să 
folosească coșurile de gunoi 
pentru sticle, hârtie și ambalaje, să 
fie mai atenți la modul în care 
mănâncă semințe și să ia atitudine 
în momentul în care se încalcă 
aceste reguli. Astfel se manifestă 
respect pentru comunitate, pentru 
ceea ce ne înconjoară, pentru 
eforturile depuse ca să avem un 
oraș curat, verde, frumos. În acest 
mod, cheltuielile cu curățenia 
stradală ar putea fi mai mici, iar 
trecerile celor de la Romprest care 
mătură străzile, ar putea fi mai 
rare, dacă fiecare dintre noi am fi 
mai atenți și cu mai mult spirit 
civic. Cu banii economisiți putem 
face altceva util pentru 
comunitate. Sunt convins că 
împreună putem rezolva această 
situație, aparent banală, dar care 
influențează bugetul local.
În ceea ce privește investițiile în 
dezvoltarea orașului, vă anunț că 
am încheiat licitația pentru noua 
școală din cartierul de tineret, iar 
săptămâna viitoare vom semna și 
contractul de execuție. Am 
finalizat și licitația pentru 
asfaltarea străzilor din Cartierul 
Tineret III, unde este obligatoriu 
ca cetățenii să-și facă 
branșamentele la rețeaua de gaze 
naturale până pe data de 1 
noiembrie, acesta fiind ultimul 
termen până la care putem extinde 
lucrările în acea zonă. În caz 
contrar, vor trebui să aștepte cei 
doi ani - perioada de garanție a 
lucrării de asfaltare - până să se 
realizeze branșamentul. Celelalte 
proiecte despre care v-am 
informat în edițiile trecute ale 
ziarului sunt încă în licitație: cea 

pentru reabilitarea termică cred că 
va fi închisă în luna august, ca și 
cea pentru noua grădiniță, unde 
preconizăm că vom începe 
lucrările în septembrie. Se va 
organiza licitație și pentru celelalte 
13 blocuri rămase, unde sper să 
începem lucrările în acest an, dar 
și pentru proiectul pentru creșă, 
unde am făcut modificările impuse 
de ISU. Vom relansa licitațiile 
pentru execuția modernizării 
școlilor Ion Vișoiu, Ion Olteanu și 
Rudeni și lucrăm deja la proiectele 
începutului de an 2020: Centrul 
Medical Chitila, refacerea 
trotuarelor de pe drumul național 
și modernizarea străzii Păcii. La 
acesta din urmă, s-a finalizat 
înlocuirea conductelor și 
branșamentelor de gaze, iar Enel a 
introdus în subteran rețelele de 
medie și joasă tensiune și 
branșează locuințele.
Totodată, am reînceput 
demersurile către Guvern și către 
Ministerul Transporturilor legate 
de modernizarea pasajului 
pietonal CFR, unde protocolul de 
administare încheiat nu poate fi 
pus în practică - investiția fiind 
interzisă de Curtea de Conturi - 
dar și pentru piațeta din spatele 

gării, unde intenționăm să 
cumpărăm de la CFR cei 738 mp 
pentru a putea finaliza strada 
Gării.

Dragii mei, vă doresc o vară 
frumoasă și liniștită, vacanță 
plăcută celor ce pleacă în concedii 
și vă aștept cu drag la final de 
august și început de septembrie la 
manifestările pe care le-am 
pregătit pentru comunitate, Chitila 
Film Fest și Zilele Orașului, unde 
ne vom întâlni și ne vom bucura 
de aceste două sărbători. 

Vă invit, totodată, să îmi 
transmiteți părerile, preocupările 
și problemele legate de 
comunitatea noastră pe rețelele de 
socializare ale primăriei, direct pe 
adresa de e-mail: 
primar@primariachitila.ro sau la 
audiențele la care vă aștept în 
fiecare marți.

Cu drag,
Emilian Oprea

Organizat de Clubul Sportiv 
Chitila cu sprijinul Primăriei 
orașului Chitila, în parteneriat cu 
Fundația Pro Chitila și Federația 
Română de Tenis, turneul cu 
premii totale în valoare de 15.000 
de dolari, adresat profesioniștilor, 
s-a bucurat de un număr mare de 
participanți. Buna desfășurare a 
evenimentului a fost asigurată atât 
de către sponsori (Farmexpert, 
Dona, Romprest, Greenpoints, 
MLP Bucharest, Blackrock), cât și 
de reprezentanții instituțiilor 
organizatoare: primarul orașului, 
Emilian Oprea, viceprimarul 
Costel Andrei, directorul C.S. 
Chitila, Andreea Purluca și 
președintele Fundației „Pro 
Chitila”, Natalia Rotaru, alături de 
voluntarii fundației. Intrarea a fost 
liberă la meciurile disputate și a 
adus spectatorii în tribunele de la 
Clubul Sportiv Chitila, încă din 
faza calificărilor.
Încercând să luăm pulsul 
competiției, am pășit, încă de 
dimineață, pe terenurile recent 
modernizatului complex chitilean, 
alături de jucătorii veniți în 
România de pe aproape toate 
continentele, iar atmosfera, 

recunoaștem, a fost una care ne-a 
încântat. Jucătorii intrați la 
încălzire, terenurile pregătite 
pentru fiecare meci, staff-ul tehnic 
și cel de organizare funcționând 
„ceas”, iubitori ai tenisului făcând 
fotografii, cerând autografe sau 
urmărind schimburile de mingi, 
toate acestea au determinat 
succesul competiției. Printre 
pasionații de sportul alb se află și 
primarul orașului, Emilian Oprea, 
care a și avut, de altfel, inițiativa 
de a aduce acest turneu unic în 
județul Ilfov, dorind să așeze 
Chitila pe harta sportului de 
performanță.
Ideea că asistăm la reușita unui 
turneu serios, de nivel 
internațional și care începe să 
scrie istorie, aici, în orașul nostru, 
ne-a fost întărită de discuția pe 
care am purtat-o cu Andrei 
Bardan, arbitrul principal, 
supervizor ITF al competiției. 
„Este o muncă de teren, extrem de 
solicitantă şi care implică 
răspundere, căci trebuie respectate 
toate standardele Federației 
Internaționale referitoare la 
calitatea terenurilor”, ne-a spus 
cunoscutul om de tenis, adăugând: 

„Avem cinci terenuri de joc, 
împărţite între jocurile din 
calificări şi cele de pe tabloul 
principal, în două secțiuni, de 
simplu și de dublu. Sunt jucători 
din 11 țări, cel mai bine clasat 
dintre aceștia fiind pe locul 539 
ATP, un jucător din Argentina, iar 
cel mai bine poziționat român 
înscris în turneu este Nicolae 
Frunză, de pe locul 573 ATP. 
Pentru jucători, acest tip de turneu 
reprezintă o oportunitate de a 
acumula puncte ce permit accesul 

la turneele de categorii mai mari, 
la cele de 25.000 ale ITF, la cele 
ATP, începând cu Challenger-ul de 
35.000, până la ATP Tour care 
pornește de la 250.000 de dolari. 
Competiția a fost strânsă, mai ales 
că acum numărul jucătorilor de pe 
tabloul principal a fost redus de la 
64 la 32 de jucători. 13 jucători 
care nu au putut să joace în 
turneu, nu au avut loc nici în 
calificări, fiindcă aveau prea 
puține puncte”.

De vorbă cu primarul tău

Tenis de calitate la Chitila Open Tennis

POLIȚIA LOCALĂ CHITILA  buletin informativ 

 Având în vedere numărul 
mare de sancțiuni aplicate 
persoanelor care abandonează 
deșeuri în alte locuri decât cele 
autorizate, informăm locuitorii 
orașului cu privire la anumite 
reglementări prevăzute de 
Ordonanța de urgență nr. 195 
din 22 decembrie 2005 
privind protecția mediului: 

Constituie contravenții și se sancționează cu amendă de la 3.000 lei la 
6.000 lei, pentru persoane fizice, și de la 25.000 lei la 50.000 lei, 
pentru persoane juridice, încălcarea următoarelor prevederi legale:
- obligația proprietarilor și deținătorilor de terenuri cu titlu sau fără 
titlu de a întreține perdelele forestiere și aliniamentele de protecție, 
spațiile verzi, parcurile, gardurile vii, pentru îmbunătățirea capacității 
de regenerare a atmosferei, protecția fonică și eoliană;
- obligația proprietarilor și deținătorilor de terenuri cu titlu sau fără 
titlu de a preveni, pe baza reglementărilor în domeniu, deteriorarea 
calității mediului geologic; 

- obligația proprietarilor și deținătorilor de terenuri cu titlu sau fără 
titlu de a asigura la amplasarea, proiectarea, construirea și punerea în 
funcțiune a obiectivelor de orice fel, cât și la schimbarea destinației 
terenurilor, condițiile prevăzute în acordul și în autorizația/autorizația 
integrată de mediu; 
- obligația proprietarilor și deținătorilor de terenuri cu titlu sau fără 
titlu de a nu arde miriștile, stuful, tufărișurile sau vegetația ierboasă, 
fără acceptul autorității competente pentru protecția mediului și fără 
informarea în prealabil a serviciilor publice comunitare pentru situații 
de urgență; 
- obligația proprietarilor și deținătorilor de terenuri cu titlu sau fără 
titlu de a lua măsuri de salubrizare a terenurilor neocupate productiv 
sau funcțional, în special a celor situate de-a lungul căilor de 
comunicație rutiere, feroviare și de navigație; 
- obligațiile deținătorilor cu orice titlu ai suprafețelor de teren de a 
proteja flora și fauna sălbatică existente pe acestea, în sensul 
menținerii echilibrului ecologic și conservării biodiversității, precum și 
exploatării durabile a resurselor în baza prevederilor legale în vigoare, 
pentru a nu crea prejudicii mediului înconjurător și sănătății umane.

Eveniment



O vară cu pași importanți
În această perioadă de vară ne propunem ca, pe lângă alte proiecte, să îl 
continuăm pe acela ce vizează colectarea selectivă a deșeurilor, aspect la care 
ne situăm sub standardele europene în vigoare. Trebuie avut în vedere faptul 
că România și-a asumat colectarea selectivă a 50% din deșeurile menajere, 
până la finele acestui an.

Orașul nostru a fost, în 2019, pentru al patrulea an consecutiv, 
gazdă pentru unul dintre evenimentele importante ale „sportului 
alb”, Turneul Internațional de Tenis masculin, înscris în circuitul 

ITF, „Chitila Open Tenis”.

Dragii mei,

În ceea ce privește orașul nostru, 
știți foarte bine că, de aproape doi 
ani, am generalizat împărțirea de 
saci pentru colectarea separată a 
fracției uscate - hârtia, sticla, 
metalul și plasticul - din deșeurile 
menajere. La această oră, noi 
reușim să colectăm selectiv de la 
populație doar circa 18% din 
totalul deșeurilor, procent care mă 
îngrijorează serios. Dacă nu vom 
reuși să ajungem la 50% colectat 
selectiv până la finalul lui 2019, 
vom primi sancțiuni care se vor 
răsfrânge asupra bugetului 
orașului și asupra taxei de 
salubrizare plătită de cetățeni. Va 
fi afectat, astfel, bugetul fiecăruia 
dintre noi, fiindcă vom fi obligați, 
conform prevederilor legislative, 
să punem în discuție, în cadrul 
Consiliului Local, mărirea taxelor 
aferente acestui serviciu. Eu nu 
doresc să ajungem în această 
situație neplăcută.
De aceea, pentru a ușura 
colectarea selectivă, am dispus 
procurarea de pubele separat de 
cele pentru fracția umedă, pubele 
de culoare albastră, pe care le-a 
primit fiecare gospodărie din oraș. 
Trebuie să înțelegem cu toții că 
această colectare selectivă nu este 
opțională, este o obligație pe care 
România și-a asumat-o la intrarea 
în UE, aceea de a respecta 
directivele valabile în toată 
Europa.
De altfel, în toată Europa se 
colectează fracția uscată complet 
separat, pe fiecare material în 
parte, de ani de zile. Dacă am fi 
procedat și noi în același mod, nu 
mai era necesar să plătim 
suplimentar la stația de sortare. 
Datoria chitilenilor este de a 
colecta deșeurile uscate în acea 
pubelă albastră, separat de restul 

gunoiului menajer din gospodărie.
Dacă tot suntem la acest capitol, 
mi-aș dori ca fiecare dintre noi să 
fie mai atent la ce se întâmplă cu 
deșeurile aruncate pe domeniul 
public, în comunitatea noastră. 
Este necesar ca cetățenii să 
folosească coșurile de gunoi 
pentru sticle, hârtie și ambalaje, să 
fie mai atenți la modul în care 
mănâncă semințe și să ia atitudine 
în momentul în care se încalcă 
aceste reguli. Astfel se manifestă 
respect pentru comunitate, pentru 
ceea ce ne înconjoară, pentru 
eforturile depuse ca să avem un 
oraș curat, verde, frumos. În acest 
mod, cheltuielile cu curățenia 
stradală ar putea fi mai mici, iar 
trecerile celor de la Romprest care 
mătură străzile, ar putea fi mai 
rare, dacă fiecare dintre noi am fi 
mai atenți și cu mai mult spirit 
civic. Cu banii economisiți putem 
face altceva util pentru 
comunitate. Sunt convins că 
împreună putem rezolva această 
situație, aparent banală, dar care 
influențează bugetul local.
În ceea ce privește investițiile în 
dezvoltarea orașului, vă anunț că 
am încheiat licitația pentru noua 
școală din cartierul de tineret, iar 
săptămâna viitoare vom semna și 
contractul de execuție. Am 
finalizat și licitația pentru 
asfaltarea străzilor din Cartierul 
Tineret III, unde este obligatoriu 
ca cetățenii să-și facă 
branșamentele la rețeaua de gaze 
naturale până pe data de 1 
noiembrie, acesta fiind ultimul 
termen până la care putem extinde 
lucrările în acea zonă. În caz 
contrar, vor trebui să aștepte cei 
doi ani - perioada de garanție a 
lucrării de asfaltare - până să se 
realizeze branșamentul. Celelalte 
proiecte despre care v-am 
informat în edițiile trecute ale 
ziarului sunt încă în licitație: cea 

pentru reabilitarea termică cred că 
va fi închisă în luna august, ca și 
cea pentru noua grădiniță, unde 
preconizăm că vom începe 
lucrările în septembrie. Se va 
organiza licitație și pentru celelalte 
13 blocuri rămase, unde sper să 
începem lucrările în acest an, dar 
și pentru proiectul pentru creșă, 
unde am făcut modificările impuse 
de ISU. Vom relansa licitațiile 
pentru execuția modernizării 
școlilor Ion Vișoiu, Ion Olteanu și 
Rudeni și lucrăm deja la proiectele 
începutului de an 2020: Centrul 
Medical Chitila, refacerea 
trotuarelor de pe drumul național 
și modernizarea străzii Păcii. La 
acesta din urmă, s-a finalizat 
înlocuirea conductelor și 
branșamentelor de gaze, iar Enel a 
introdus în subteran rețelele de 
medie și joasă tensiune și 
branșează locuințele.
Totodată, am reînceput 
demersurile către Guvern și către 
Ministerul Transporturilor legate 
de modernizarea pasajului 
pietonal CFR, unde protocolul de 
administare încheiat nu poate fi 
pus în practică - investiția fiind 
interzisă de Curtea de Conturi - 
dar și pentru piațeta din spatele 

gării, unde intenționăm să 
cumpărăm de la CFR cei 738 mp 
pentru a putea finaliza strada 
Gării.

Dragii mei, vă doresc o vară 
frumoasă și liniștită, vacanță 
plăcută celor ce pleacă în concedii 
și vă aștept cu drag la final de 
august și început de septembrie la 
manifestările pe care le-am 
pregătit pentru comunitate, Chitila 
Film Fest și Zilele Orașului, unde 
ne vom întâlni și ne vom bucura 
de aceste două sărbători. 

Vă invit, totodată, să îmi 
transmiteți părerile, preocupările 
și problemele legate de 
comunitatea noastră pe rețelele de 
socializare ale primăriei, direct pe 
adresa de e-mail: 
primar@primariachitila.ro sau la 
audiențele la care vă aștept în 
fiecare marți.

Cu drag,
Emilian Oprea

Organizat de Clubul Sportiv 
Chitila cu sprijinul Primăriei 
orașului Chitila, în parteneriat cu 
Fundația Pro Chitila și Federația 
Română de Tenis, turneul cu 
premii totale în valoare de 15.000 
de dolari, adresat profesioniștilor, 
s-a bucurat de un număr mare de 
participanți. Buna desfășurare a 
evenimentului a fost asigurată atât 
de către sponsori (Farmexpert, 
Dona, Romprest, Greenpoints, 
MLP Bucharest, Blackrock), cât și 
de reprezentanții instituțiilor 
organizatoare: primarul orașului, 
Emilian Oprea, viceprimarul 
Costel Andrei, directorul C.S. 
Chitila, Andreea Purluca și 
președintele Fundației „Pro 
Chitila”, Natalia Rotaru, alături de 
voluntarii fundației. Intrarea a fost 
liberă la meciurile disputate și a 
adus spectatorii în tribunele de la 
Clubul Sportiv Chitila, încă din 
faza calificărilor.
Încercând să luăm pulsul 
competiției, am pășit, încă de 
dimineață, pe terenurile recent 
modernizatului complex chitilean, 
alături de jucătorii veniți în 
România de pe aproape toate 
continentele, iar atmosfera, 

recunoaștem, a fost una care ne-a 
încântat. Jucătorii intrați la 
încălzire, terenurile pregătite 
pentru fiecare meci, staff-ul tehnic 
și cel de organizare funcționând 
„ceas”, iubitori ai tenisului făcând 
fotografii, cerând autografe sau 
urmărind schimburile de mingi, 
toate acestea au determinat 
succesul competiției. Printre 
pasionații de sportul alb se află și 
primarul orașului, Emilian Oprea, 
care a și avut, de altfel, inițiativa 
de a aduce acest turneu unic în 
județul Ilfov, dorind să așeze 
Chitila pe harta sportului de 
performanță.
Ideea că asistăm la reușita unui 
turneu serios, de nivel 
internațional și care începe să 
scrie istorie, aici, în orașul nostru, 
ne-a fost întărită de discuția pe 
care am purtat-o cu Andrei 
Bardan, arbitrul principal, 
supervizor ITF al competiției. 
„Este o muncă de teren, extrem de 
solicitantă şi care implică 
răspundere, căci trebuie respectate 
toate standardele Federației 
Internaționale referitoare la 
calitatea terenurilor”, ne-a spus 
cunoscutul om de tenis, adăugând: 

„Avem cinci terenuri de joc, 
împărţite între jocurile din 
calificări şi cele de pe tabloul 
principal, în două secțiuni, de 
simplu și de dublu. Sunt jucători 
din 11 țări, cel mai bine clasat 
dintre aceștia fiind pe locul 539 
ATP, un jucător din Argentina, iar 
cel mai bine poziționat român 
înscris în turneu este Nicolae 
Frunză, de pe locul 573 ATP. 
Pentru jucători, acest tip de turneu 
reprezintă o oportunitate de a 
acumula puncte ce permit accesul 

la turneele de categorii mai mari, 
la cele de 25.000 ale ITF, la cele 
ATP, începând cu Challenger-ul de 
35.000, până la ATP Tour care 
pornește de la 250.000 de dolari. 
Competiția a fost strânsă, mai ales 
că acum numărul jucătorilor de pe 
tabloul principal a fost redus de la 
64 la 32 de jucători. 13 jucători 
care nu au putut să joace în 
turneu, nu au avut loc nici în 
calificări, fiindcă aveau prea 
puține puncte”.

De vorbă cu primarul tău

Tenis de calitate la Chitila Open Tennis

POLIȚIA LOCALĂ CHITILA  buletin informativ 

 Având în vedere numărul 
mare de sancțiuni aplicate 
persoanelor care abandonează 
deșeuri în alte locuri decât cele 
autorizate, informăm locuitorii 
orașului cu privire la anumite 
reglementări prevăzute de 
Ordonanța de urgență nr. 195 
din 22 decembrie 2005 
privind protecția mediului: 

Constituie contravenții și se sancționează cu amendă de la 3.000 lei la 
6.000 lei, pentru persoane fizice, și de la 25.000 lei la 50.000 lei, 
pentru persoane juridice, încălcarea următoarelor prevederi legale:
- obligația proprietarilor și deținătorilor de terenuri cu titlu sau fără 
titlu de a întreține perdelele forestiere și aliniamentele de protecție, 
spațiile verzi, parcurile, gardurile vii, pentru îmbunătățirea capacității 
de regenerare a atmosferei, protecția fonică și eoliană;
- obligația proprietarilor și deținătorilor de terenuri cu titlu sau fără 
titlu de a preveni, pe baza reglementărilor în domeniu, deteriorarea 
calității mediului geologic; 

- obligația proprietarilor și deținătorilor de terenuri cu titlu sau fără 
titlu de a asigura la amplasarea, proiectarea, construirea și punerea în 
funcțiune a obiectivelor de orice fel, cât și la schimbarea destinației 
terenurilor, condițiile prevăzute în acordul și în autorizația/autorizația 
integrată de mediu; 
- obligația proprietarilor și deținătorilor de terenuri cu titlu sau fără 
titlu de a nu arde miriștile, stuful, tufărișurile sau vegetația ierboasă, 
fără acceptul autorității competente pentru protecția mediului și fără 
informarea în prealabil a serviciilor publice comunitare pentru situații 
de urgență; 
- obligația proprietarilor și deținătorilor de terenuri cu titlu sau fără 
titlu de a lua măsuri de salubrizare a terenurilor neocupate productiv 
sau funcțional, în special a celor situate de-a lungul căilor de 
comunicație rutiere, feroviare și de navigație; 
- obligațiile deținătorilor cu orice titlu ai suprafețelor de teren de a 
proteja flora și fauna sălbatică existente pe acestea, în sensul 
menținerii echilibrului ecologic și conservării biodiversității, precum și 
exploatării durabile a resurselor în baza prevederilor legale în vigoare, 
pentru a nu crea prejudicii mediului înconjurător și sănătății umane.

Eveniment



Un club mereu deschis pentru comunitate 

În plină desfășurare a turneului internațional „Chitila Open 
Tennis”, am căutat-o pe cea care stă în spatele întregii activități a 

Clubului Sportiv al orașului nostru. Printre telefoane, drumuri, idei, 
proiecte, alergătură și probleme, ea a acceptat un dialog pe care vă 

invităm să-l citiți în rândurile de mai jos.   

Interviu

Potrivit CV- ului său, Andreea-Ionela Purluca a 
absolvit Facultatea de Comunicare și Relații 
Publice din cadrul Școlii Naționale de Studii 
Politice și Administrative, iar în curând va 
finaliza și studiile masterale în domeniul 
Mangementului Proiectelor. 

Câți sportivi legitimați ai Clubului 
Sportiv Chitila aveți? 

În momentul de față, Clubul Sportiv Chitila are 
legitimați aproximativ 150 de sportivi la cele 6 
secții, respectiv baschet feminin și masculin, 
volei pentru fete, karate, fotbal, tenis de câmp 
și rugby. La secția de rugby am încheiat de 
curând un parteneriat cu Clubul Sportiv 
Grivița, unde sportivii legitimați la noi, se pot 
antrena la un nivel ridicat.

Ce sfat ați avea pentru tinerii care doresc 
să urmeze o ramură sportivă din cele 
existente în cadrul C.S. Chitila?

Sportul reprezintă o oportunitate de afirmare, 
iar prin el se construiește un psihic puternic, 
chiar dacă nu vrem să facem performanță. 
Sportul, la fel ca viața, este o competiție, în care 
câștigi sau pierzi. Astfel, sfatul meu, așa cum ați 
dedus, este să nu renunțe, chiar dacă nu le iese 
din prima.  Michael Jordan a spus: „Să nu 
renunți niciodată, deoarece limitele și fricile 
tale...sunt doar iluzii”.

Care ar fi principalele repere ale 
mandatului dumneavoastră, pe termen 
scurt, mediu și lung?

În primul rând, îmi doresc dublarea numărului 
de sportivi legitimați la anumite secții, mai ales 

la cea de tenis de câmp, iar apoi creșterea lor 
constantă sau cel puțin menținerea. De ce? Un 
număr mare de sportivi generează concurență 
și mai multe șanse ca între ei să existe noi 
talente. Pe termen mediu, vreau ca C.S. Chitila 
să fie un pol de atracție pentru toți sportivii 
buni din orașul nostru. Pe termen lung, o bază 
sportivă a clubului care să corespundă nevoilor 
tuturor. Vă asigur, că aceste obiective sunt deja 
”în lucru”. De asemenea, dorim să le oferim 
oportunitatea copiiilor de a crește sănătos și 
armonios pentru a învăța să devină 
responsabili și competitivi, să-și folosească 
eficient timpul liber, în cadrul propriei 
comunități. În acest fel copiii vor deveni mai 
rezistenți la stresul școlar, mai sociabili, 
adaptându-se mai ușor mediului, mai rezistenți 
la diverse afecțiuni prin creșterea imunității.

Complexul sportiv chitilean a fost recent 
modernizat la nivel de top european. Vă 
opriți aici?  

Da, modernizările au vizat în principal sala 
polivalentă. C.S. Chitila a devenit o structură 
complexă, preocuparea continua a primarului 
fiind un factor determinant spre optimizarea 
ofertei sportive.  Suntem în plin proces de a 
crea și oferi mai multe facilități moderne. 
Studiem diverse proiecte de extindere a bazei 
sportive și vrem să mărim numărul de 
discipline.

Vă gândiți aici la cultivarea gustului 
celor mici de a practica sportul din 
plăcere?

Desigur, gustul pentru mișcare fizică și 
pregătirea copiilor trebuie făcute conform 

particularităților de varstă, dar în cadrul 
pregătirii celor mici într-o anumită ramură 
sportivă nu ar trebui să lipsească sporturile 
complementare, ce contribuie la o dezvoltare 
fizică armonioasă a corpului și la creșterea 
imunității organismului.

Demersuri ambițioase. Cine vă sprijină 
și vă ajută în proiectele acestea? 

În primul rând, primarul Emilian Oprea, un 
mare iubitor al sportului, un om dedicat și cu 
viziune edilitară complexă. Apoi, viceprimarul 
Andrei Costel, el însuși profesor de sport deci 
un apropiat al obiectivelor noastre. Ei sunt cu 
adevărat pilonii care mă ajută să construiesc 
proiecte în care credem cu toții. De asemenea, 
colegii din primărie mă sprijină, colaborăm 
pentru realizarea obiectivelor comune. 

Pentru final v-aș ruga să ne spuneți ce 
mesaj aveți pentru colegii 
dumneavoastră dincadrul C.S. Chitila, 
dar și pentru sportivii care activează 
aici.

Îi felicit! De la mic la mare, sau de la mare la 
mic, pentru munca depusă, sacrificiile pe care 
le fac zilnic. Pentru ei, C.S. Chitila este mereu 
deschis, indiferent de natura problemelor pe 
care le au. Împreună, reușim să facem ca 
sportul să fie apreciat la adevărata lui valoare. 
Căci, eu cred că un club sportiv trebuie să ofere 
condiții pentru sportul de masă și pentru 
performanță dar, mai cu seamă, să fie legat de 
viața comunității.

 Arădeancă după naștere, căsătorită din 
dragoste în Chitila de mai bine de 15 ani, mama 
unei fetițe superbe ce a împlinit de curând 12 
ani, asistentă medicală de profesie, 
vicepreședintă a femeilor liberale din oraș și 
pasionată totodată de arta adevărată și de 
frumosul din om, Mihaela Chișamera aduce 
până la cei care o îndrăgesc și îi apreciază 
munca, ceva din delicatețea ce pare că o 
însoțește la fiece pas.
Mihaela este o creatoare de un fel aparte, cu o 
poveste de viaţă suprinzătoare prin 
îndrăzneală, la fel cum surprind şi alcătuirile 
sale artistice. Bijuterii unicat, multe 
personalizate, uneori adevărate sculpturi 
suprapuse, împletite, alunecate unele într-altele 
cu detalii întreţesute de o fineţe incredibilă, 
adevărate „Faberge-uri la purtător” destinate 
ţinutelor feminine. Pietre și cristale, combinate 
cu mărgeluțe japoneze abia cât vârful de ac sau 
cu așchii tăiate din sticlă, cu forme unice. 
Despre toate acestea vorbeşte deschis, cald, 
însoţindu-şi cuvintele necăutate cu gesturi 
ample, rotunjite, uneori puţin tăioase, ca ale 
unui chirurg: „Sunt iubitoare de bijuterii de 

când mă știu. În adolescență îmi confecționam 
singură podoabe din ce aveam la îndemână pe 
atunci, chiar și din boabe de fasole vopsite, iar 
această pasiune m-a adus unde sunt azi”.
Începutul pasiunii sale a venit firesc, urmare a 
unui „curaj aproape obligatoriu”, cum îl 
numește ea: „Într-o zi de ianuarie, când lumea 
încă se gândea la Crăciun, vine fiică- mea acasă 
de la școală și îmi spune că ar vrea și ea să 
meargă în tabără. Știți sentimentul acela de 
țiuit în urechi când te pocnește ceva în cap? 
Cam asta am simțit eu la întrebarea fetiței, 
știind prin ce greutăți financiare treceam la acel 
moment, datorită unei operații suferite de soțul 
meu. Și am stat să mă gândesc - ce știu eu să 
fac? Ce pot să fac pentru a-mi suplimenta 
veniturile? Așa am început să fac bijuterii 
handmade, să învăț tot mai mult despre crearea 
lor, să îndrăznesc noi și noi concepte. Și, astfel, 
au luat naștere colecțiile de bijuterii „Amera”, 
originale, unice, versatile și foarte apreciate”.
Încet-încet, arta Mihaelei a devenit tot mai 
cunoscută, cei care îi cumpărau bijuteriile o 
recomandau peste tot, dar simțea că vrea mai 
mult, nu doar să își vândă propriile creații. Așa 
s-a născut ideea de a participa la târgurile de 
profil, dar... taxele erau exorbitante și, căutând 
soluții la această problemă, a decis să 
organizeze propriul târg handmade, pentru a 
putea ajuta și alte creatoare aflate la început de 
drum, la fel ca ea: „Când am cerut informații și 
sprijin la primărie, am avut parte de o susținere 
fantastică, atât din partea primarului Emilian 
Oprea, a viceprimarului Costel Andrei, cât și 
din partea echipei de acolo. Nu mai spun ce 
emoții am avut când am mers în audiență la 
domnul primar, de parcă atârna viața mea de 
asta, atât de mult îmi doream să fac acel 
festival-târg. Apoi, am vorbit cu o femeie 
extrem de capabilă, Andreea Purluca - devenită 

între timp o prietenă - iar organizarea primei 
ediții a festivalului de prezentare produse 
handmade a început să decurgă cât se poate de 
bine. Doar că, aveam nevoie de un nume și… 
habar nu aveam cum să numesc evenimentul. 
M-a ajutat, și țin să îi mulțumesc și aici, 
Ștefania Duminică, directoarea Școlii nr. 1, cea 
care a avut inspirata idee de a-l numi: 
„Festivalul Artă cu Îndemânare”. La acea primă 
ediție - care a fost și un prim succes nesperat de 
mare - am avut onoarea de a-l avea invitat și pe 
domnul primar, care m-a felicitat pentru 
îndârjire. Între timp au trecut deja trei ediții, a 
patra urmând să aibă loc în cadrul „Chitila Film 
Fest” și mi-ar plăcea ca „Artă cu Îndemânare”, 
festivalul handmade, să devină o tradiție și să 
fie moștenirea și darul meu către o comunitate 
frumoasă precum cea din Chitila”.
Și pentru că, iarăși, simțea că mai trebuia ceva 
ca să poată ajuta și femeile aflate la distanță, 
Mihaela a înființat un grup pe Facebook, numit 
„Clever Business Woman - Artă cu 
Îndemânare”, unde organizează, alături de 
colega ei, Claudia Nistor Popovici, specialist în 
marketing, cafenele de networking, pentru a 
cunoaște și a colabora cu creatorii handmade. 
„În toată această misiune a mea, de a ajuta și 
alte femei-creator de bijuterii unicat și, implicit, 
de a crește venitul familiei, îmi este alături 
soțul, fiica, soacra - fără de care m-aș descurca 
mult mai greu. De cele mai multe ori, când vin 
din tura de noapte, nu mă culc, ci mă așez la 
masa de lucru, pentru că o comandă este foarte 
importantă pentru mine. Eu știu că cea care mi-
a făcut comanda se bazează pe mine pentru a-i 
fi livrat produsul la timp, iar dacă eu vreau să 
fiu respectată ca om și artizan, trebuie să ofer 
respect la rândul meu”. 
Echipa ziarului „Chitila azi” îi urează succes în 
continuare!

Poveste de succes

Faberge la purtător 
Istoria de mai jos poate părea un basm, cum sunt cele din „1001 de 
nopţi.“ Despre succes, căutare, imaginaţie, artă, culori şi lumini, 

despre giuvaeruri şi dantelării preţioase iscate de mâinile unei 
chitilence, creatoare de bijuterii handmade.



Un club mereu deschis pentru comunitate 

În plină desfășurare a turneului internațional „Chitila Open 
Tennis”, am căutat-o pe cea care stă în spatele întregii activități a 

Clubului Sportiv al orașului nostru. Printre telefoane, drumuri, idei, 
proiecte, alergătură și probleme, ea a acceptat un dialog pe care vă 
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absolvit Facultatea de Comunicare și Relații 
Publice din cadrul Școlii Naționale de Studii 
Politice și Administrative, iar în curând va 
finaliza și studiile masterale în domeniul 
Mangementului Proiectelor. 

Câți sportivi legitimați ai Clubului 
Sportiv Chitila aveți? 

În momentul de față, Clubul Sportiv Chitila are 
legitimați aproximativ 150 de sportivi la cele 6 
secții, respectiv baschet feminin și masculin, 
volei pentru fete, karate, fotbal, tenis de câmp 
și rugby. La secția de rugby am încheiat de 
curând un parteneriat cu Clubul Sportiv 
Grivița, unde sportivii legitimați la noi, se pot 
antrena la un nivel ridicat.

Ce sfat ați avea pentru tinerii care doresc 
să urmeze o ramură sportivă din cele 
existente în cadrul C.S. Chitila?

Sportul reprezintă o oportunitate de afirmare, 
iar prin el se construiește un psihic puternic, 
chiar dacă nu vrem să facem performanță. 
Sportul, la fel ca viața, este o competiție, în care 
câștigi sau pierzi. Astfel, sfatul meu, așa cum ați 
dedus, este să nu renunțe, chiar dacă nu le iese 
din prima.  Michael Jordan a spus: „Să nu 
renunți niciodată, deoarece limitele și fricile 
tale...sunt doar iluzii”.

Care ar fi principalele repere ale 
mandatului dumneavoastră, pe termen 
scurt, mediu și lung?

În primul rând, îmi doresc dublarea numărului 
de sportivi legitimați la anumite secții, mai ales 

la cea de tenis de câmp, iar apoi creșterea lor 
constantă sau cel puțin menținerea. De ce? Un 
număr mare de sportivi generează concurență 
și mai multe șanse ca între ei să existe noi 
talente. Pe termen mediu, vreau ca C.S. Chitila 
să fie un pol de atracție pentru toți sportivii 
buni din orașul nostru. Pe termen lung, o bază 
sportivă a clubului care să corespundă nevoilor 
tuturor. Vă asigur, că aceste obiective sunt deja 
”în lucru”. De asemenea, dorim să le oferim 
oportunitatea copiiilor de a crește sănătos și 
armonios pentru a învăța să devină 
responsabili și competitivi, să-și folosească 
eficient timpul liber, în cadrul propriei 
comunități. În acest fel copiii vor deveni mai 
rezistenți la stresul școlar, mai sociabili, 
adaptându-se mai ușor mediului, mai rezistenți 
la diverse afecțiuni prin creșterea imunității.

Complexul sportiv chitilean a fost recent 
modernizat la nivel de top european. Vă 
opriți aici?  

Da, modernizările au vizat în principal sala 
polivalentă. C.S. Chitila a devenit o structură 
complexă, preocuparea continua a primarului 
fiind un factor determinant spre optimizarea 
ofertei sportive.  Suntem în plin proces de a 
crea și oferi mai multe facilități moderne. 
Studiem diverse proiecte de extindere a bazei 
sportive și vrem să mărim numărul de 
discipline.

Vă gândiți aici la cultivarea gustului 
celor mici de a practica sportul din 
plăcere?

Desigur, gustul pentru mișcare fizică și 
pregătirea copiilor trebuie făcute conform 

particularităților de varstă, dar în cadrul 
pregătirii celor mici într-o anumită ramură 
sportivă nu ar trebui să lipsească sporturile 
complementare, ce contribuie la o dezvoltare 
fizică armonioasă a corpului și la creșterea 
imunității organismului.

Demersuri ambițioase. Cine vă sprijină 
și vă ajută în proiectele acestea? 

În primul rând, primarul Emilian Oprea, un 
mare iubitor al sportului, un om dedicat și cu 
viziune edilitară complexă. Apoi, viceprimarul 
Andrei Costel, el însuși profesor de sport deci 
un apropiat al obiectivelor noastre. Ei sunt cu 
adevărat pilonii care mă ajută să construiesc 
proiecte în care credem cu toții. De asemenea, 
colegii din primărie mă sprijină, colaborăm 
pentru realizarea obiectivelor comune. 

Pentru final v-aș ruga să ne spuneți ce 
mesaj aveți pentru colegii 
dumneavoastră dincadrul C.S. Chitila, 
dar și pentru sportivii care activează 
aici.

Îi felicit! De la mic la mare, sau de la mare la 
mic, pentru munca depusă, sacrificiile pe care 
le fac zilnic. Pentru ei, C.S. Chitila este mereu 
deschis, indiferent de natura problemelor pe 
care le au. Împreună, reușim să facem ca 
sportul să fie apreciat la adevărata lui valoare. 
Căci, eu cred că un club sportiv trebuie să ofere 
condiții pentru sportul de masă și pentru 
performanță dar, mai cu seamă, să fie legat de 
viața comunității.

 Arădeancă după naștere, căsătorită din 
dragoste în Chitila de mai bine de 15 ani, mama 
unei fetițe superbe ce a împlinit de curând 12 
ani, asistentă medicală de profesie, 
vicepreședintă a femeilor liberale din oraș și 
pasionată totodată de arta adevărată și de 
frumosul din om, Mihaela Chișamera aduce 
până la cei care o îndrăgesc și îi apreciază 
munca, ceva din delicatețea ce pare că o 
însoțește la fiece pas.
Mihaela este o creatoare de un fel aparte, cu o 
poveste de viaţă suprinzătoare prin 
îndrăzneală, la fel cum surprind şi alcătuirile 
sale artistice. Bijuterii unicat, multe 
personalizate, uneori adevărate sculpturi 
suprapuse, împletite, alunecate unele într-altele 
cu detalii întreţesute de o fineţe incredibilă, 
adevărate „Faberge-uri la purtător” destinate 
ţinutelor feminine. Pietre și cristale, combinate 
cu mărgeluțe japoneze abia cât vârful de ac sau 
cu așchii tăiate din sticlă, cu forme unice. 
Despre toate acestea vorbeşte deschis, cald, 
însoţindu-şi cuvintele necăutate cu gesturi 
ample, rotunjite, uneori puţin tăioase, ca ale 
unui chirurg: „Sunt iubitoare de bijuterii de 

când mă știu. În adolescență îmi confecționam 
singură podoabe din ce aveam la îndemână pe 
atunci, chiar și din boabe de fasole vopsite, iar 
această pasiune m-a adus unde sunt azi”.
Începutul pasiunii sale a venit firesc, urmare a 
unui „curaj aproape obligatoriu”, cum îl 
numește ea: „Într-o zi de ianuarie, când lumea 
încă se gândea la Crăciun, vine fiică- mea acasă 
de la școală și îmi spune că ar vrea și ea să 
meargă în tabără. Știți sentimentul acela de 
țiuit în urechi când te pocnește ceva în cap? 
Cam asta am simțit eu la întrebarea fetiței, 
știind prin ce greutăți financiare treceam la acel 
moment, datorită unei operații suferite de soțul 
meu. Și am stat să mă gândesc - ce știu eu să 
fac? Ce pot să fac pentru a-mi suplimenta 
veniturile? Așa am început să fac bijuterii 
handmade, să învăț tot mai mult despre crearea 
lor, să îndrăznesc noi și noi concepte. Și, astfel, 
au luat naștere colecțiile de bijuterii „Amera”, 
originale, unice, versatile și foarte apreciate”.
Încet-încet, arta Mihaelei a devenit tot mai 
cunoscută, cei care îi cumpărau bijuteriile o 
recomandau peste tot, dar simțea că vrea mai 
mult, nu doar să își vândă propriile creații. Așa 
s-a născut ideea de a participa la târgurile de 
profil, dar... taxele erau exorbitante și, căutând 
soluții la această problemă, a decis să 
organizeze propriul târg handmade, pentru a 
putea ajuta și alte creatoare aflate la început de 
drum, la fel ca ea: „Când am cerut informații și 
sprijin la primărie, am avut parte de o susținere 
fantastică, atât din partea primarului Emilian 
Oprea, a viceprimarului Costel Andrei, cât și 
din partea echipei de acolo. Nu mai spun ce 
emoții am avut când am mers în audiență la 
domnul primar, de parcă atârna viața mea de 
asta, atât de mult îmi doream să fac acel 
festival-târg. Apoi, am vorbit cu o femeie 
extrem de capabilă, Andreea Purluca - devenită 

între timp o prietenă - iar organizarea primei 
ediții a festivalului de prezentare produse 
handmade a început să decurgă cât se poate de 
bine. Doar că, aveam nevoie de un nume și… 
habar nu aveam cum să numesc evenimentul. 
M-a ajutat, și țin să îi mulțumesc și aici, 
Ștefania Duminică, directoarea Școlii nr. 1, cea 
care a avut inspirata idee de a-l numi: 
„Festivalul Artă cu Îndemânare”. La acea primă 
ediție - care a fost și un prim succes nesperat de 
mare - am avut onoarea de a-l avea invitat și pe 
domnul primar, care m-a felicitat pentru 
îndârjire. Între timp au trecut deja trei ediții, a 
patra urmând să aibă loc în cadrul „Chitila Film 
Fest” și mi-ar plăcea ca „Artă cu Îndemânare”, 
festivalul handmade, să devină o tradiție și să 
fie moștenirea și darul meu către o comunitate 
frumoasă precum cea din Chitila”.
Și pentru că, iarăși, simțea că mai trebuia ceva 
ca să poată ajuta și femeile aflate la distanță, 
Mihaela a înființat un grup pe Facebook, numit 
„Clever Business Woman - Artă cu 
Îndemânare”, unde organizează, alături de 
colega ei, Claudia Nistor Popovici, specialist în 
marketing, cafenele de networking, pentru a 
cunoaște și a colabora cu creatorii handmade. 
„În toată această misiune a mea, de a ajuta și 
alte femei-creator de bijuterii unicat și, implicit, 
de a crește venitul familiei, îmi este alături 
soțul, fiica, soacra - fără de care m-aș descurca 
mult mai greu. De cele mai multe ori, când vin 
din tura de noapte, nu mă culc, ci mă așez la 
masa de lucru, pentru că o comandă este foarte 
importantă pentru mine. Eu știu că cea care mi-
a făcut comanda se bazează pe mine pentru a-i 
fi livrat produsul la timp, iar dacă eu vreau să 
fiu respectată ca om și artizan, trebuie să ofer 
respect la rândul meu”. 
Echipa ziarului „Chitila azi” îi urează succes în 
continuare!

Poveste de succes

Faberge la purtător 
Istoria de mai jos poate părea un basm, cum sunt cele din „1001 de 
nopţi.“ Despre succes, căutare, imaginaţie, artă, culori şi lumini, 

despre giuvaeruri şi dantelării preţioase iscate de mâinile unei 
chitilence, creatoare de bijuterii handmade.



Spectacol Maia Morgenstern
la Chitila Film Fest 2019

 Devenit deja o tradiție a 
Chitilei, festivalul de film în aer 
liber „Chitila Film Fest” organizat 
de către Primăria Orașului Chitila, 
în parteneriat cu Fundația Pro 
Chitila, reprezintă unica 
manifestare artistică de acest fel 
din tot sudul țării.

Cea de-a noua ediție Chitila Film 
Fest se va desfășura în perioada 17-
18 august, în Parcul Dendrologic 
din oraș și va oferi, în premieră 
absolută, iubitorilor de teatru și de 
film un moment special al unei 
actrițe inegalabile: Maia 
Morgenstern va susține un 
„laborator de teatru” pentru copii.
Spectacolul - eveniment creat chiar 
de marea artistă va fi un 
experiment magic, un atelier de 

creație și de cunoaștere, bazat pe 
jocuri și exerciții de mișcare, cu 
texte inedite din creații clasice 
dedicate copiilor și cu scene din 
povești celebre. Totul este conceput 
suprinzător, de la început până la 
final, cu elemente scenografice și 
decoruri neașteptate. Reprezentația 
va fi interactivă și are drept scop 
stimularea creativității și încrederii 
în sine, dar și a pasiunii pentru 
teatru, muzică și artă. 

Nu ratați, așadar, în perioada 17-18 
august, evenimentul unic, Chitila 
Film Fest, unde pe lângă 
numeroasele surprize pregătite de 
organizatori, veți avea prilejul să vă 
delectați cu un regal Maia 
Morgenstern.

Elevii chitileni, mai buni ca anul trecut
la Evaluarea Națională

 În weekend-ul 17-18 august 
2019, toți chitilenii iubitori ai 
jocului cu balonul rotund sunt 
invitați să ia parte la o competiție 
inedită - „Cupa Cartierelor” la 
fotbal seniori. 
La competiția care îți readuce 
bucuria fotbalului din „spatele 
blocurilor”, sunt așteptate să se 
înscrie echipe reprezentante ale 
tuturor cartierelor orașului Chitila.

Meciurile (2 reprize de câte 15 
minute) vor avea loc la baza 
sportivă „de la Fabrică”. La final, 
participanții vor primi diplome și 
medalii, iar echipele clasate pe 
primele poziții vor primi și câte o 
minge de fotbal.

Înscrierile se fac până în data de 10 
august la Clubul Sportiv Chitila (str. 
Castanilor nr. 41) sau direct la 
telefonul: 0767.625.592 - prof. 

Marian Gârleanu, responsabil cu 
organizarea competiției, care poate 
oferi toate detaliile despre 
condițiile de participare.

Vă așteptăm în număr cât mai mare 
la înscrieri și la meciuri cât mai 
spectaculoase!

 Iubitorii fotbalului și nu 
numai ei, sunt invitați în zilele de 
17 și 18 august pe terenul sintetic 
de la Clubul Sportiv Chitila, din 
strada Castanilor nr. 41, pentru a 
viziona prima ediție a “Cupei Verii' 
la fotbal pentru juniori, grupa de 
vârstă 2010-2011.
La această competiție vor participa 
echipele: C.S. Chitila,  A.C.S.O. 
Pantelimon, A.S. Termo București 
și Atletic Otopeni, iar jocurile se 
vor desfașura după următorul 
program:
-Sâmbătă, în deschidere de la ora 
10.00 se vor disputa următoarele 
meciuri: C.S. Chitila -  A.C.S.O. 
Pantelimon, apoi de la 11.00, A.S. 
Termo - Atletic Otopeni, de la 
12.00, A.C.S.O. Pantelimon - 
Atletic Otopeni, iar de la 13.00, 

C.S. Chitila - A.S. Termo. 
-Duminică, de la 10.00 se vor 
înfrunta Termo și Pantelimon, 
urmat de jocul chitilenilor cu 
Atletic și de finala mică, la ora 
12.00, iar începând cu ora 13.00 va 
avea loc de finala mare.  
Câștigătorii acestei competiții vor 
fi recompensați cu cupe, diplome, 

medalii, dar și cu premii supriză. 
„Suntem împreună, iată, de un an 
de zile și în toată această perioadă 
s-a cristalizat un nucleu de jucători 
pe care mă bazez și în sezonul care 
urmează. Și aici aș aduce în 
discuție câteva nume care au dat 
satisfacție: Nicu Ștefan, Ciulei 
Eduard, Motoroiu Andrei, 

Lutuțovici Darius, Iana Cristian, 
Popa Mihai, Popa Ștefan și cel 
despre care cu siguranță vom mai 
auzi, căpitanul nostru de echipă, 
Dominic Duran, jucător care, 
meci de meci, și-a pus amprenta 
pe joc, marcând săptămâna de 
săptămâna goluri ce ne-au adus 
multe victorii. Aș mai menționa 
că au venit 5 noi jucători de la 
care am așteptări mari și sper să 
am prilejul să amintesc și numele 
lor la rubrica remarcați, în 

viitorul interviu”, ne-a precizat 
prof. Petruș Pârvu, antrenorul 
secției de fotbal a C.S. Chitila. 
Competiția este organizată de 
către Clubul Sportiv Chitila cu 
sprijinul Primăriei orașului Chitila 
și a Fundației Pro Chitila.

Invitație la competiția „sportului-rege” – “Cupa verii” la fotbal
Atelierele de vară „Șotron” la Voinicel 

Ce frumoasă e Chitila

 Chiar dacă este vacanță, o 
parte dintre micuții chitileni au 
participat - între 1 și 15 iulie - la 
două săptămâni deosebite în 
cadrul unui proiect menit să le 
dezvolte noi orizonturi de 
cunoaștere. Programul „Ateliere 
de vară - Șotron“ a fost inițiat de 
Asociația „OvidiuRo” și a fost 

gândit pentru copiii din medii 
defavorizate, pentru ca fiecare 
copil să poată avea șansa la 
educație timpurie, să poată ajunge 
la grădiniță, să poată lua contact 
cu educația. Pe durata proiectului, 
copiii au fost implicați în activități 
menite să le stimuleze 
creativitatea și dezvoltarea 

personală, iar educatoarele de la 
grădinița Voinicel au ales să își 
sacrifice voluntar o parte din 
vacanța lor de vară pentru a le 
oferi celor mici activități educative 
deosebite, prin metode inedite. De 
asemenea, educatoarele care au 
vrut să participe voluntar au fost 
instruite în cele mai noi și creative 
metode pedagogice centrate pe 
copii, pentru a reuși să obțină 
rezultate cât mai bune într-un 
timp foarte scurt și, totodată, 
pentru a atrage cât mai mulți copii 
la grădiniță.
„Atelierele de vară Șotron au 
presupus activități pe care cei mici 
le-au îndrăgit, ceea ce înseamnă 
un motiv în plus pentru 
educatoare să dorească să 
continue să participe la astfel de 
proiecte. Iar copiii au beneficiat de 
o masă sănătoasă, ei primind 
zilnic fructe și legume, au primit 

kituri educaționale și de igienă, au 
participat la activități de citit 
interactiv, au primit cărți ilustrate 
și, nu în ultimul rând, o mulțime 
de părinți au aflat cât de 
importantă este educația timpurie, 
dar și alimentația sănătoasă 
pentru cei mici”, ne-a precizat 
Daniela Militaru, directorul 
grădiniței Voinicel.
Pentru fiecare Atelier de Vară, 
Asociația „OvidiuRo” a asigurat: 
câte un kit pentru fiecare copil 
(care conținea cărți ilustrate, 
magneți-planetă, caiet-carte 
Șotron și o rigletă), unul pentru 
profesori, (conținând cărți uriașe 
și cărți mici ilustrate, seturi de 
fișe, caiete de exerciții și seturi de 
figuri geometrice) și kit-ul pentru 
experimente cu: semințe, cochilii, 
lupe, lut etc.

Au început înscrierile 
pentru „Cupa Cartierelor” la fotbal seniori!

 Și în anul școlar 2018-2019, 
absolvenții claselor a opta de la 
Școala Gimnazială „Prof. Ion 
Vișoiu” au fost la înălțime, 
rezultatele lor la examenul de 

Evaluare Națională confirmând din 
nou renumele și standardul înalt al 
unității de învățământ chitilene. 
Astfel, la Evaluarea Națională au 
fost 106 elevi înscriși, prezenți toți, 

iar procentul de promovabilitate a 
fost printre cele mai bune din 
județ: 81,13% la limba română și 
57,54% la matematică. Media la 
limba română după contestații a 
fost 6,92, iar la matematică 5,53, 
mediile notelor obținute, ca și 
procentele de promovabilitate, 
fiind mai mari decât cele de la 
Evaluarea de anul trecut.
O mențiune specială se cuvine 
pentru singura elevă de la o școală 
publică din județul Ilfov care a 
obținut la Evaluarea Națională 
media 10: chitileanca Alessia 
Mărtinaș (au fost 3 medii de 10 în 
Ilfov, celelalte două fiind de la școli 
private). Alessia a fost urmată, în 
ordinea mediilor de la evaluare, de: 
Alexia Domnea – 9.77, Alexandra 
Vlaicu - 9.32, Denisa Dănilă și 
Rareș Bârlădeanu – 9.27, Anastasia 
Becherescu și Andrei Savu – 9.22, 
Andreea Pravă - 9.17 și Timotei 
Adam - 9.12.

În ceea ce privește admiterea, 81 
dintre absolvenții chitileni au mers 
la liceu, 14 la vocațional și 16 la 
profesională. De asemenea, elevii 
chitileni au obținut la olimpiadele 
școlare din anul școlar ce s-a 
încheiat peste 95 de premii, dintre 
care 48 de premii județene, 10 
premii regionale și zonale și 18 
premii la nivel național.
O veste excelentă vine și de la elevii 
din Chitila care au absolvit în urmă 
cu patru ani la „Ion Vișoiu” și care, 
acum, au obținut rezultate 
excelente la examenul de 
bacalaureat. Iată - din cauza 
spațiului - doar o mică parte a 
chitilenilor care au luat Bac-ul cu 
medii peste 9.50: Beatrice Oprea - 
9.73, Alexandru Gherghe - 9.60, 
Bianca Osman - 9.58, Maria 
Chichioacă - 9.56, Adela Ștefan, 
9.51, Ana-Maria Enache - 9.50.
Felicitări tuturor și multe reușite în 
continuare!
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la Chitila Film Fest 2019
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care am așteptări mari și sper să 
am prilejul să amintesc și numele 
lor la rubrica remarcați, în 

viitorul interviu”, ne-a precizat 
prof. Petruș Pârvu, antrenorul 
secției de fotbal a C.S. Chitila. 
Competiția este organizată de 
către Clubul Sportiv Chitila cu 
sprijinul Primăriei orașului Chitila 
și a Fundației Pro Chitila.

Invitație la competiția „sportului-rege” – “Cupa verii” la fotbal
Atelierele de vară „Șotron” la Voinicel 

Ce frumoasă e Chitila

 Chiar dacă este vacanță, o 
parte dintre micuții chitileni au 
participat - între 1 și 15 iulie - la 
două săptămâni deosebite în 
cadrul unui proiect menit să le 
dezvolte noi orizonturi de 
cunoaștere. Programul „Ateliere 
de vară - Șotron“ a fost inițiat de 
Asociația „OvidiuRo” și a fost 

gândit pentru copiii din medii 
defavorizate, pentru ca fiecare 
copil să poată avea șansa la 
educație timpurie, să poată ajunge 
la grădiniță, să poată lua contact 
cu educația. Pe durata proiectului, 
copiii au fost implicați în activități 
menite să le stimuleze 
creativitatea și dezvoltarea 

personală, iar educatoarele de la 
grădinița Voinicel au ales să își 
sacrifice voluntar o parte din 
vacanța lor de vară pentru a le 
oferi celor mici activități educative 
deosebite, prin metode inedite. De 
asemenea, educatoarele care au 
vrut să participe voluntar au fost 
instruite în cele mai noi și creative 
metode pedagogice centrate pe 
copii, pentru a reuși să obțină 
rezultate cât mai bune într-un 
timp foarte scurt și, totodată, 
pentru a atrage cât mai mulți copii 
la grădiniță.
„Atelierele de vară Șotron au 
presupus activități pe care cei mici 
le-au îndrăgit, ceea ce înseamnă 
un motiv în plus pentru 
educatoare să dorească să 
continue să participe la astfel de 
proiecte. Iar copiii au beneficiat de 
o masă sănătoasă, ei primind 
zilnic fructe și legume, au primit 

kituri educaționale și de igienă, au 
participat la activități de citit 
interactiv, au primit cărți ilustrate 
și, nu în ultimul rând, o mulțime 
de părinți au aflat cât de 
importantă este educația timpurie, 
dar și alimentația sănătoasă 
pentru cei mici”, ne-a precizat 
Daniela Militaru, directorul 
grădiniței Voinicel.
Pentru fiecare Atelier de Vară, 
Asociația „OvidiuRo” a asigurat: 
câte un kit pentru fiecare copil 
(care conținea cărți ilustrate, 
magneți-planetă, caiet-carte 
Șotron și o rigletă), unul pentru 
profesori, (conținând cărți uriașe 
și cărți mici ilustrate, seturi de 
fișe, caiete de exerciții și seturi de 
figuri geometrice) și kit-ul pentru 
experimente cu: semințe, cochilii, 
lupe, lut etc.

Au început înscrierile 
pentru „Cupa Cartierelor” la fotbal seniori!

 Și în anul școlar 2018-2019, 
absolvenții claselor a opta de la 
Școala Gimnazială „Prof. Ion 
Vișoiu” au fost la înălțime, 
rezultatele lor la examenul de 

Evaluare Națională confirmând din 
nou renumele și standardul înalt al 
unității de învățământ chitilene. 
Astfel, la Evaluarea Națională au 
fost 106 elevi înscriși, prezenți toți, 

iar procentul de promovabilitate a 
fost printre cele mai bune din 
județ: 81,13% la limba română și 
57,54% la matematică. Media la 
limba română după contestații a 
fost 6,92, iar la matematică 5,53, 
mediile notelor obținute, ca și 
procentele de promovabilitate, 
fiind mai mari decât cele de la 
Evaluarea de anul trecut.
O mențiune specială se cuvine 
pentru singura elevă de la o școală 
publică din județul Ilfov care a 
obținut la Evaluarea Națională 
media 10: chitileanca Alessia 
Mărtinaș (au fost 3 medii de 10 în 
Ilfov, celelalte două fiind de la școli 
private). Alessia a fost urmată, în 
ordinea mediilor de la evaluare, de: 
Alexia Domnea – 9.77, Alexandra 
Vlaicu - 9.32, Denisa Dănilă și 
Rareș Bârlădeanu – 9.27, Anastasia 
Becherescu și Andrei Savu – 9.22, 
Andreea Pravă - 9.17 și Timotei 
Adam - 9.12.

În ceea ce privește admiterea, 81 
dintre absolvenții chitileni au mers 
la liceu, 14 la vocațional și 16 la 
profesională. De asemenea, elevii 
chitileni au obținut la olimpiadele 
școlare din anul școlar ce s-a 
încheiat peste 95 de premii, dintre 
care 48 de premii județene, 10 
premii regionale și zonale și 18 
premii la nivel național.
O veste excelentă vine și de la elevii 
din Chitila care au absolvit în urmă 
cu patru ani la „Ion Vișoiu” și care, 
acum, au obținut rezultate 
excelente la examenul de 
bacalaureat. Iată - din cauza 
spațiului - doar o mică parte a 
chitilenilor care au luat Bac-ul cu 
medii peste 9.50: Beatrice Oprea - 
9.73, Alexandru Gherghe - 9.60, 
Bianca Osman - 9.58, Maria 
Chichioacă - 9.56, Adela Ștefan, 
9.51, Ana-Maria Enache - 9.50.
Felicitări tuturor și multe reușite în 
continuare!



         Personal pentru spălat vase în restaurant 
(doamne) 

 Restaurant cu livrare la domiciliu – căutăm 
colege pentru postul de spălat vase. Locație: 
Calea Griviței sect. 1 (metrou Basarab). Salariu 
motivant, masă la prânz, transport acasă. 

          Ambalatoare preparate culinare 

 Restaurant cu livrare la domiciliu, mâncare cu 
specific chinezesc și internațional, căutăm 
colege pentru posturile de coordonator-
ambalator preparate culinare. Locație: Calea 
Griviței sect 1 (metrou Basarab). 

          Ambalatoare preparate culinare 

 Restaurant cu livrare la domiciliu, mâncare cu 
specific chinezesc, căutăm colege pentru postul 
de coordonator-ambalator preparate culinare. 
Locație: Calea Griviței sect 1 (metrou Basarab). 

 Beneficiile angajaților: 
· Contract de muncă pe perioadă 
nedeterminată; 
· Salariu motivant; 
· Bonusuri la îndeplinirea targhetului; 
· Creșteri salariale graduale; 
· Ziua ta de naștere o primești cadou – zi 
liberă-din partea noastră; 
· Masă la prânz;
· Discount la preparatele restaurantului;
· Transport gratuit seară la închiderea 
unității;
· Posibilitatea de a lucra în ture; 
· Training de specialitate; 
· Program intern de recomandări viitori 
angajați, cu recompensa financiară; 
· Un mediu de lucru atractiv într-o 
companie stabilă. 

 CONTACT pentru angajare: 0748 235 676

MAI RAPID CĂTRE CAPITALĂ OFERTĂ DE MUNCĂ

Pentru a veni în sprijinul călătorilor care doresc să ajungă rapid în 
Capitală sau care fac regulat acest drum și vor să renunțe la varianta 
auto, extrem de aglomerată uneori, vă punem la dispoziție orarul 
trenurilor de călători din stația CFR Chitila pe relația cu Bucureștiul 
precum și costul biletelor și abonamentelor: 

P - Particular
N - Bucuresti Nord gr.A
B - Bucuresti Nord gr.B ( Bucuresti Basarab)
Nu circula: 6-Sâmb, 7-Dumin, SL-sărbători legale

                                  = 3.4 lei
                             = 1.7 lei

                      = 6.2 lei
     = 71,40 lei

 = 35.70 lei
             = 20.40 lei 

                   = 25,50 lei
= 44.20 lei

              = 56.10 lei

Bilet intreg                                   
Bilet elevi,copii                             
Bilet intreg dus-intors                     
Abonament lunar nr. nelimitat de călătorii       
Abonament lunar elev nr. nelimitat de călătorii 
Abonament săptămânal                   
Abonament  5 zile                           
Abonament  10 zile                         
Abonament  lunar 15 zile                 

Tenis de câmp 

-15 lei ora între orele 08.00-15.00; 
20 lei după ora 15.00 și 30 de lei în nocturnă.

Fotbal 

40 lei ora în timpul zilei (fără vestiar); 
70 lei în nocturnă (fără vestiar) 

și 100 lei indiferent de oră, cu vestiar și duș.

Rezervați-vă locul și puteți juca în condiții ideale!


